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Betreft: vragen ex artikel 37 verkeerssituatie Selissenwal 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Graag vragen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende. 
 
Enquête Selissenwal 
Op dit moment organiseert onze fractie een buurtenquête naar de leefbaarheid in 
Selissenwal.  We hebben deze enquête inmiddels nagenoeg afgerond. Het definitieve 
rapport zal in februari gereed zijn. Eén van de onderwerpen waar veel wijkbewoners zich 
bezorgd over tonen is de verkeerssituatie op de Baanderherenweg, Baandervrouwenlaan en 
het instellen van eenrichtingsverkeer op de Gildenhof. Hierover wil de SP-fractie vragen 
stellen, omdat de huidige situatie volgens bewoners leidt tot irritaties en gevaarlijke situaties. 
 
Verkeerssituatie Baanderherenweg 
Het vanuit de van Beekstraat (Super) links af slaan naar de Baanderherenweg wordt door 
veel wijkbewoners (ervaringsdeskundigen) als gevaarlijk gekwalificeerd. De oorzaak is dat 
geparkeerde auto's op het midden van de weg het zicht in hoge mate belemmeren, waardoor 
de situatie onoverzichtelijk wordt. Vooral voor fietsers kan een gevaarlijke situatie ontstaan, 
omdat zij plotsklaps geconfronteerd kunnen worden met hard rijdende auto's die vanachter 
de geparkeerde auto's vandaan komen. 
  

1. Bent u met ons van mening dat de situatie ter plekke onoverzichtelijk is en vooral 
voor fietsers gevaar kan opleveren? 

2. Bent u bereid om maatregelen te nemen om de verkeerssituatie ter plekke veiliger te 
maken? Zo ja, welke maatregelen gaat u nemen? Te denken valt bijvoorbeeld aan 
een spiegel. 

      
Veel bewoners geven in de enquête verder aan dat de rijbanen van de Baanderherenweg te 
smal zijn en dat een fietspad ontbreekt. Vooral fietsers en scootmobielgebruikers voelen zich 
daar ongemakkelijk bij en ervaren dat soms ook als gevaarlijk. Temeer omdat er op sommige 
plekken sprake is van oneffenheden in de overgang van het wegdek naar de stoepgoot. 
Volgens de SP is het goed mogelijk om de Baanderherenweg aan beide kanten te verbreden 
en te voorzien van fietsstroken of zelfs een vrijliggend fietspad.  
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3. Bent u met ons van mening dat de rijbanen van de Baanderherenweg te smal zijn en 
gevaarlijke situaties kunnen opleveren voor fietsers en scootmobielen? 

4. Bent u bereid te onderzoeken of verbreding van de weg mogelijk is, alsmede de 
aanleg van fietsstroken of een vrijliggend fietspad? 

 
Een derde punt waar (met name oudere) bewoners bezorgd over zijn, is het ontbreken van 
een veilige oversteekmogelijkheid van voetgangers vanuit de Sint Sebastiaanstraat en 
omgeving naar het winkelgebied in de van Beekstraat en de Banier. Zij moeten vaak 
vanachter geparkeerde auto's op de middenberm de drukke Baanderherenweg oversteken. 
Vooral voor oudere mensen, visueel beperkten en mensen die slecht ter been zijn kan dit 
problemen opleveren. 
 

5. Bent u met ons van mening dat de oversteekbaarheid van de Baanderherenweg voor 
voetgangers niet optimaal is?  

6. Bent u bereid om één of meerdere veilige voetgangersoversteken aan te leggen? 
 
Eenrichtingsverkeer Gildenhof 
 
Bij verkeersbesluit is onlangs eenrichtingsverkeer ingesteld voor de Redoutestraat (richting 
rotonde) en de Gildenhof (richting Baanderherenweg). Voor de eerstgenoemde straat is dat 
begrijpelijk. Immers: deze smalle woonstraat werd veelvuldig gebruikt als sluiproute van 
sporters uit Oost en Munsel naar sporthal De Braken, MEP en ODC. Het eenrichtingsverkeer 
in de Gildenhof is minder vanzelfsprekend. Daar geldt het argument van sluipverkeer niet 
meer sinds de reconstructie van de Baanderherenweg, waardoor automobilisten slechts via 
een ingewikkelde omrijroute gebruik kunnen maken van de Gildenhof. Zij zullen kiezen voor 
andere routes, via de Molenwijkseweg, Parkweg of Halderheiweg. Tegen het 
eenrichtingverkeer Gildenhof hebben zo'n honderd bewoners vooral uit de Gildenhof en de 
Sint Sebastiaanstraat bezwaar gemaakt. Zij zeggen vele honderden meters om te moeten 
rijden om in hun straat te komen, hetgeen extra kosten en milieuschade met zich meebrengt.  
 

7. Op welke gronden hebt u het verkeersbesluit genomen om in de Gildenhof 
eenrichtingsverkeer in te stellen? 

8. Bent u bereid om naar aanleiding van de vele bezwaren dit verkeersbesluit te 
heroverwegen en eventueel terug te draaien? 

 
Verkeerssituatie Baandervrouwenlaan 
 
Een algemene klacht die uit de enquête naar voren komt betreft de onveilige verkeerssituatie 
in de Baandervrouwenlaan. Er wordt volgens bewoners veel te hard gereden en er moeten 
bredere en beter zichtbare fietspaden komen. Ook ergeren bewoners zich aan 
boomstronken die na negen jaar nog steeds niet zijn verwijderd. Verder wijzen zij ons er op 
dat al 10 jaar geleden door de gemeente is toegezegd dat de Baandervrouwenlaan 
opgeknapt zou worden.  
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

9. Bent u met ons van mening dat de verkeersveiligheid in de Baandervrouwenlaan 
verbetering behoeft? 

10. Wanneer wordt begonnen met de reconstructie van de Baandervrouwenlaan? 
11. Hoe gaat u daarbij de bewoners betrekken? 

 

Ervan uitgaande u hiermee naar behoren te hebben geïnformeerd en met belangstelling in 
afwachting van uw reactie. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


